



许志豪 郑仲茵 云顶演唱会 + 文冬趴趴走

Xu Zhi Hao & Katrina Cheng Live In Genting + Bentong Half-day Tour

PACKAGE INCLUDE 配套包括:

- All Way Coach Transfer
- Three Nights Stay At First World Hotel (Twin Sharing) (Standard Or Deluxe ROH)
- Concert On 03/12/2024 06:00PM @ Arena Of Star (NO SEAT REQUEST)
- 03/12/2024 Bentong Half-day Tour
- Coach Insurance

- 全程车程
- 三晚住宿于第一大酒店 (两人一房)
- 演唱会 03/12/2024 06:00PM 于云星剧场 (不允许要求或选择座位)
- 03/12/2024 文冬半日游
- 巴士保险

PACKAGE EXCLUDE 配套不包括:

- Tourism Tax Per Room Per Night
旅游税每间房每晚

Fr \$ **138**



Business Account

WhatsApp +65 8710 7707

www.707-inc.com

Favorite ★★★★★ Sold 38963

Twin 双人	\$158
Single 单人	\$178

Concert Only 仅限门票 \$58
Per Person 每人

行程仅供参考,最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

许志豪 郑仲茵云顶演唱会 + 半日文冬趴趴走

Xu Zhi Hao & Katrina Cheng Live In Genting + Bentong Half-day Tour

Day 1 第一天

Upon Arriving Self Check In Kiosk For Room Check In, Free & Easy.

抵达云顶后，使用多功能查询机自行办理入住手续于云顶第一大酒店。过后大家的自由时间。

Day 2 第二天

8:00 AM Depart At Genting Hilltop Bus Terminal BT3 707-inc Counter No.1 (One). Arrive In Bentong And Start Your Half-day Tour; 1st stop, Visit **The Bustling Bentong Morning Market** And Explore The Local Produce, Especially The Famous Bentong Ginger. **Breakfast with own expense At (Highly Recommended); Yuan Kie Kopitiam: Enjoy A Traditional Breakfast Featuring Wantan Noodles & Stuffed Tofu. Thong Kee Café: Sip On The Iconic Hainanese Tea And Coffee, Perfectly Paired With Crispy Toasted Bread. After Breakfast Visit Bentong Gallery to Explore Bentong's Captivating Heritage And History At The Cultural Centre. You can take a tea break with own expense at Auntie Mok's Tau Fu Fa: Enjoy , A Local Popular Dessert Mo Dame's Smooth Tofu Hua or Perting Lian Fatt Coffee Shop: Take Home Freshly Made Kaya Puffs And Other Puffs From This Popular Coffee Shop, you Bring A Taste Of Bentong Back With You. Then visit and praying at Temple Of Fortune (Old): Conclude Your Tour With A Visit To The Glass Temple Of Fortune, Where You Can Offer Prayers For Good Luck & Prosperity. After back to Genting Hilltop Bus Terminal BT3 707-inc Counter No.1 (One) Remember To Redeem Your Concert Ticket At From 1.00 PM To 4.00 Pm. In The Evening, Don't Forget That We Have An Appointment With Xu Zhi Hao & Katrina Cheng Concert To Enjoy The Power Of Music At Arena Of Stars In Genting.**

8:00 AM从云顶山顶巴士总站 **BT3 707** 柜台 **1** 号 (**ONE**)。抵达文冬，开始半日游；第一站置身于热闹的文冬早市体验与探索当地土产，尤其不要错过的文冬姜。自费享用美味早餐（大力推荐）源记茶餐室：品尝地道的云吞面与酿豆腐 或 塘记咖啡店：品尝经典的海南茶和咖啡，再配上香脆的烤面包。继而参观文东文化馆：探索文冬丰富的文化和历史。然后自费享用莫大妈豆花：享用莫大妈滑嫩的豆花，广受当地人和游客喜爱的甜品。联发咖啡店：带上一些联发的手工加央角、榴槿角、咖哩角和参峇角，把文冬的美味小吃带回家。最后参观旧玻璃口财神庙，祈求好运和财运。返回接送地点后记得在 **1.00 PM** 至 **4.00 PM** 到位于于云顶山顶巴士总站 **BT3 707** 柜台 **1** 号 (**ONE**) 领取演唱会门票。到了晚上不要忘记我们与许志豪和郑仲茵有约于云顶云星剧。

Day 3 第三天

Free & Easy At Genting.

自由活动于云顶

Day 4 第四天

Free & Easy At Genting: till Timing As Per Voucher, Check In At Genting Hilltop Bus Terminal BT3 707-inc Counter No.1 (One) For Bus Number, Than Proceed To BT3 Hilltop Bus Terminal Ready For Boarding. Back To Singapore

云顶自由行至预订单的时间，于云顶山顶巴士总站 **BT3 707** 柜台 **1** 号 (**ONE**) 登记巴士号码，然后前往 **BT3** 山顶巴士总站准备登车。返回新加坡。



Business Account
B WhatsApp +65 8710 7707  www.707-inc.com
Favorite ★★★★★ Sold 38963

行程仅供参考,最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

Genting Coach Schedule - Daily Departure

云顶 - 时间表每日出发

Departure 出发新 - 马 SG - MY	Singapore SG 新加坡	↔	Genting MY 云顶	Return 回程马 - 新 MY - SG
	Alight 下车 : Hilltop Bus Terminal BT3			
6:40 AM	People's Park Centre 168 Coffee Shop 牛车水珍珠大厦 168 咖啡店			12:00 PM 03:15 PM
7:00 AM 10:30 PM	Kovan Interchange Bus Terminal 高文巴士转换站			10:45 AM 12:05 PM
7:20 AM 9:00 PM	Ban San Street / Queen Street 170 Bus Terminal 万山街 / 奎因街 170 巴士总站			10:00 AM 12:20 PM
7:05 AM 9:15 PM	Boon Lay Shopping Centre @ Savoy Theatre 文礼购物中心 @ Savoy Theatre			10:05 AM 12:15 PM
7:35 AM	Jurong East Genting Hotel Side Road 裕廊东云顶酒店路旁			10:45 AM 12:10 PM 1:30 PM
10.10 AM * 11:00 PM	Harbourfront Centre Coach Bay 1 2 3 港湾中心巴士停车场 1 2 3			10:30 AM 1:30 PM
	Singapore SG 新加坡	↔	Resort World Awana MY	
	Alight 下车 : Resort World Awana			
10:10 AM	Harbourfront Centre Coach Bay 1 2 3 港湾中心巴士停车场 1 2 3			NIL*
	Malacca 马六甲	↔	Genting 云顶	
10:05 AM	707 Hub / Estadia / Hatten Hotel Coach Bay 马六甲 707 中心 / 雅胜 / 惠胜酒店巴士总站			12:00 PM 3:30 PM

行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条款

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

Interior 内部 (2 + 1) 27 - 30 Seater 座位



Coach Fleets 车队

- Gold Class
- Recline Seat
- USB
- Wifi
- Air Suspensions

*****Free WIFI And USB Ports Are Available On Select Coaches Only.*****

We Are On The Verge Of Upgrading Our Coach Fleet. *Terms Applies Please Take Note : Product Images Are For Illustrative Purposes Only.

*****仅部分车厢提供免费 WIFI 和 USB 端口。*****

我们即将升级我们的客车车队。 *适用条款请注意：产品图片仅供说明之用。

行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

Genting First World Check In Procedure

- ❖ Room Check In: 3.00 PM / Out: 11.00 AM. VIA Kiosk Or Hotel Reception By Whatapps Reservation Number Send By 707, Member Card & Passport.
- ❖ First World Hotel : By Deluxe or Standard & Run Of House (ROH) Basics.

云顶第一大酒店办理入住手续

- ❖ 房间入住时间: 下午 3 点 / 退房时间: 上午 11 点。通过自助服务终端或酒店接待处, 由707经Whatapps发送的酒店预订号, 会员卡和护照办理入住手续。
- ❖ 第一大酒店: 以Deluxe或Standard和指定房源(ROH)为准。

- ❖ Upon Check In, Check All Details Are In Order; Otherwise Refer To Hotel Reception. If System Error, Present The Reservation Message From Whatapps Send By 707 For Verification To Duty Staffs.
- ❖ Any Room Request Are Chargeable. Room Type Request / Room Facing View / Near Lift / Deluxe / Standard / Floor High or Low; Smoking Room / Twin / Double Are Assign By Genting. As Travel Agent Is Genting 3rd Party Agent.
- ❖ 办理入住手续时,需检查所有资料是否正确; 如有错误请咨询酒店前台。若系统出示预订信息错误, 出示707通过Whatapps发送的预订号码或酒店预定单于值班经理以寻求协助。
- ❖ 所有房间要求是收费的。房间类型 / 客房面向景观 / 靠近电梯 / 豪华或标准 / 楼层高或低 / 吸烟层 / 单人或双人床则由云顶分配。旅行社仅是云顶第三方代理。

If You Had Already Purchased Our Concert or Event Packages: Tickets Collection At Genting Hilltop Bus Terminal BT3 707-Inc Counter No. 1 (One) 1:00 PM - 4:00 PM On The Same Day Of Event.

如果您已经购买了演唱会或活动配套:

当天下午 1:00 - 4:00 在云顶山顶巴士总站 BT3 707-Inc 柜台 一号取票



Kiosk Check In
自助登记



Kiosk Check Out
自助退房



24 Hr Hotel Reception Check In
二十四小时酒店前台办理入住手续

If Kiosk Not Available or System Error
如果自助服务终端不可用或系统错误

Kiosk ONLY Credit Card Payment
自助服务终端只接受信用卡付费

行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

Genting 云顶 707-Inc

Board And Alight Same Location.

Check In At Genting Main Terminal (Hilltop) 707-Inc Counter No. 1 (One) For Bus Number. Present Your Voucher With Name, Date, Time, and Seat Number To Ground Crew Before Boarding.

在同一地点上车和下车。

请在云顶山顶巴士总站 707-Inc柜台一号报到及询问巴士号码。

在报到时，请向707-Inc的工作人员出示您包含姓名、日期、时间和座位号的订单



www.707-inc.com

Check In

提早前往办理报到手续

30 Min



Genting Main Terminal (Hilltop)
Board and Alight Point
云顶山顶巴士总站BT3
上下车地点

LEGEND 图例



Parking 停车场



Hilltop Bus Terminal 山顶巴士总站



Genting Main Terminal (Hilltop) BT3 / Sky Avenue / Crockfords / First World
Are The Same Location 都在同一位置

Whatsapp Messages Only SG +65 8737 7707. Travel Info: www.707-inc.com/info

Daily 10:00 AM – 4:00 PM



Genting Main Terminal (Hilltop)
Bus Check In / Concert & Events
Redemption Counter

707-Inc No. 1 (One)

云顶山顶巴士总站

巴士车票 / 演唱会和特别活动
门票报到与兑换柜台

707-Inc 柜台一号



行程仅供参考，最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条款

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*



707-Inc Xpress



- **Included**
- **Coach Insurance**
- **Coach Transfer**
- **Hotel**

- **Excluded**
- **Travel Insurance**
- **Hotel Tax**

Coach Insurance 巴士上保險 Policy Schedule

For The Benefit Of: Coach Passengers Of The Policyholder Departure <u>Singapore</u> / Return <u>Singapore</u> ONLY 有效:新加坡出发 / 返回新加坡	Maximum Benefit Limit Payable Per Insured Person \$ SGD Singapore Dollars
1. Accidental Death & Permanent Disablement * 80 Years Old Above Coverage \$12,500	\$ 25,000
2. Accidental Medical Expenses	\$ 2,000
3. Emergency Medical Evacuation	\$ 1,000
4. Loss Of Baggage Due To Thief, Burglary Or Robbery (Police Report Required) 需要警方报告	\$ 200

Coverage: Underwritten By Chubb Insurance.

NOT Valid For Malaysia Interstate Travelers

One Way \$5.00

Two Way \$10.00

How To Book: RPG

PAYMENT METHODS

Reserved

Payment

Go

A : Cash / NETS At Outlets

707-Inc People's Park Centre - 10:00 AM – 7:00 PM

Address: 101, Upper Cross Street, People's Park Centre #B1-20, Singapore 058357

707-Inc Boon lay Shopping Centre - 10:00 AM – 7:00 PM

Address : 221, Boon lay Place , #01-104, Boon lay Shopping Centre, Singapore 640221

707-Inc HarbourFront Centre (Maritime Square) - 10:00 AM – 7:00 PM

Address : 1 Maritime Square #03-42, Singapore 099253

B : PayNow

Book Through Whatsapp Channel

C : PayNow & Credit Card

Online Reservation www.707-inc.com

- **Destination & Package Booking Details**
- **Travel Date & Time**
- **Name As Per Passport (CAP)**
- **IC Number / Passport Number**
- **Date Of Birth**
- **Genting Member Card No. Genting Only***

行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

Confirmation Of Acceptance



By Booking With: 707-inc Great Excursion Travel Pte Ltd.

You Are Acknowledging That You Have Read Our Terms And Conditions
And You Agree To Be Bound By Them.

**General Terms and Conditions – Others Terms Applies Refer To www.707-inc.com/terms
707-Inc Great Excursion Travel Pte Ltd Is Refer Is Our Company.**

- Ticket / Tour Package Is Strictly NON-REFUNDABLE/NON-REROUTEABLE/NON TRANSFERRABLE/NO AMENDMENTS. No Show On Booked Dates Will Render Services Forfeited. Suggest Buy Travel Insurance.

Hotel Regulations

- Hotel Standard Check In Time Is At 3:00 PM And The Standard Check-out Time Is 11:00 AM By Passport - Exclude Sustainability and Tourism Tax Per Room Per Night (Pay RM Upon Check-In).
- Room Type Is Assign By Hotels Strictly No Request. Overlap & Platinum Card Booking Will Be REJECTED. One Member Card Can Book Only Once Per Date.
- Early Check-in Is Subject To Room Availability And Surcharge. Late Checkouts Will Automatically Charge One (1) Night.
- All Room Categories (Bed Configuration) And Special Requests Are Subject To Availability Upon Check-in
- Damage And Loss Of Hotel Key Cards, Bedsheets And Towels, And Consumption Of Food And Drinks In The Mini-fridge-bar And Other Incidental Expenses Are NOT Included In The Tour/Travel Package & These Are Charged To The Client.
- Incidental Charge: Most Of The Hotels Are Requiring Security Deposit Upon Check-in. Return Of Deposit Will Be Processed Upon Check Out If No Damages Have Been Incurred During Your Stay.

行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

First World Hotel Standard Room

Ideal For Two Adults Only



Features

- No frills, practical, compact room
- Ideal for two adults only
- WiFi coverage at lobby level only, upon purchase at Information Counter
- Located at Tower 1
- Average room size: 180 sq. ft.

Amenities

- In-room safe
- Telephone
- Standing shower
- Hair dryer
- Three-in-one shampoo
- Hot and cold water dispenser located along floor corridor
- Not provided in room - Toiletry set, mineral water, coffee and tea sachet can be purchased at the vending machine located at the lobby lift landing



First World Hotel Deluxe Room

With Mini Fridge Ideal For Two Adults Only



Features

- No frills, practical, compact room
- Ideal for two adults only
- WiFi coverage at lobby level only, upon purchase at Information Counter
- Located at Tower 2
- Average room size: 180 sq. ft.

Amenities

- In-room safe
- Flat screen TV
- Telephone
- Standing shower
- Hair dryer
- Tea and coffee-making facilities
- 3-in 1 Liquid Soap
- Kettle
- Mini fridge
- Not provided in room -Toiletry set, mineral water, coffee and tea sachet can be purchased at the vending machine located at the lobby lift landing





Genting 云顶

Place Of Interests

Skytropolis Indoor Theme Park
SkyWorlds outdoor Theme Park
Awana SkyWay
Genting Entertainment Facility
BigTop Video Games Park
Vision City Video Games Park
Sky VR
Genting Snow World
Ripley's Believe It Or Not
Genting Bowl

好玩景点

天城室内主题乐园
 天城世界主题乐园
 云天缆车
 云顶娱乐设施
 大本营电玩城
 梦幻电玩城
Sky VR
 云顶雪世界
 云顶信不信由你
 云顶保龄球场

Surrounding Explore

Chin Swee Caves Temple
Lim Goh Tong Memorial Hall
Genting Strawberry Leisure Farm
Gohtong Jaya
World of Phalaenopsis
Happy Bee Farm
Awana Horse Ranch

外围探索

清水岩庙
 林梧桐纪念馆
 云顶草莓园
 梧桐再也
 蝴蝶兰世界
 蜜蜂园
 牧马场

Food & Night Life Explore

Malaysian Food Street
Jom Makan Street Food
Genting Garden Hotpot
Starbucks Coffee
Han's Cha Chaan Teng
Burger & Lobster
Five Guys
Motorino Pizzeria
The Laughing Fish by Harry Ramsden
High Line
FUHU Restaurant
Zouk Genting
Cloud 9 Casual bar
Redtail Karaoke

美食与夜生活探索

马来西亚美食街
Jom Makan美食街
 云顶花园火锅
 星巴克咖啡
 汉记茶餐厅
 天台休闲美食街
 福虎餐厅
Zouk 夜店
Cloud 9 休闲酒吧
 卡拉ok

Shopping & Relax

SkyAvenue Complex
First World Complex
Genting Grand Complex
Genting Premium Outlets
Awana SkyCentral

购物与放松

云天综合大楼
 第一综合大楼
 云豪综合大楼
 云顶名牌折扣购物中心

First World Hotel

第一大酒店



World's largest hotel with the best value

The world's largest hotel offers an astronomical 7,351 rooms, a wide selection to spoil travellers of every budget.

First World Hotel is situated at the heart of Resorts World Genting, giving guests easy access to key locations such as the First World Plaza, SkyAvenue, Skytropolis Indoor Theme Park, and Genting International Convention Centre.

行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

The Wedding & Honeymoon Trail



The Family Gives You The Roots



To Stand Tall And Strong

Genting SkyWorlds All 16 Rides

Genting Skyworlds Outdoor Theme Park



Indoor Skytropolis Theme Park



All guests visiting Genting SkyWorlds & Gohtong Way are advised to use the SkyAvenue Gateway, located at Level G, SkyAvenue for park admission. The Studio Plaza entry to Genting SkyWorlds is reserved only for hotel guests.

Genting SkyWorlds Park Hours :

Please be informed that Genting SkyWorlds operating hours will be revised as below effective from 10.04.2024.

Current Operation Hours: 11am to 6pm

Revise Operations Hours: 10am to 6pm

Gohtong Way will be temporarily closed from 20.03.2024 while we give it some TLC (tender, loving, care). We are upgrading our premises and introducing exciting new establishments.

We apologize for any inconvenience caused, but as you know, good things take time. Thank You

*** Closed every Tuesday except Malaysian public holidays and school holidays.*
For inquiries, please contact our Guest Services Hotline at +6019 201 6286 during the park operating hours.**

建议所有参观云顶世界和 **Gohtong Way** 的客人使用位于 **SkyAvenue G** 层的 **SkyAvenue Gateway** 进入公园。
云顶天空世界的 **Studio Plaza** 入口仅供酒店客人使用。

云顶天空世界公园营业时间：

请注意，云顶天空世界的营业时间将从 **2024** 年 **4** 月 **10** 日起调整如下。

当前营业时间：上午 **11** 点至下午 **6** 点

修改营业时间：上午 **10** 点至下午 **6** 点

Gohtong Way 将从 **2024** 年 **3** 月 **20** 日起暂时关闭，

同时我们给予它一些 **TLC**（温柔、爱心、关怀）。

我们正在升级我们的场所并引入令人兴奋的新设施。

对于给您带来的任何不便，我们深表歉意，但正如您所知，好事需要时间。谢谢

*** 每周二休息，马来西亚公共假期和学校假期除外。***

如有疑问，请在公园开放时间内联系我们的游客服务热线 **+6019 201 6286**。



Welcome to Awana SkyWay!

Fly up in just 10 minutes from the Awana Station at mid-hill to the SkyAvenue Station at the peak. With the same ticket, you get a free stop at the Chin Swee Station, where you can explore the beautiful Chin Swee Caves Temple and its magnificent surroundings at no extra cost

Park and ride

Leave your car at the Awana SkyCentral car park (adjoining Genting Highlands Premium Outlets) so you can board the cable car from the Awana Station.

云天缆车

轻便舒适上顶峰只需十分钟，您能从半山的阿娃娜站抵达山顶的终点云天大道站。此外，您可在清水缆车站免费下车，探索清水岩庙及其优美的风景，再使用同一张车票继续您的旅程到达峰顶，或前往阿娃娜站。

停车半山，改乘缆车轻松攻顶

您可将您的爱车停泊在与云顶高原名牌折扣购物中心毗邻的Awana SkyCentral停车场，然后在阿娃娜站搭乘缆车轻松上山。

AWANA SKYWAY TICKET PRICING

One-way RM10 | Return RM18

- Ride on Standard gondola
- Shared ride (8 – 10 passengers per gondola)
- Normal boarding at Lane C
- Complimentary stopover at Chin Swee Caves Temple

One-way RM16 | Return RM30

- Ride on Standard gondola
- Shared ride (8 – 10 passengers per gondola)
- Express boarding at Lane D
- Complimentary stopover at Chin Swee Caves Temple

云天缆车票价

标准车厢单程 RM10 | 来回 RM18

- 乘坐标准缆车
- 须与其他乘客共乘(每座缆车可容纳8至10名乘客)
- 使用通道 C 登上缆车
- 途中免费停留探索清水岩庙

标准缆车(快速通道登机)单程 RM16 | 来回 RM30

- 乘坐标准缆车
- 须与其他乘客共乘(每座缆车可容纳8至10名乘客)
- 使用快速通道 D 搭乘缆车
- 途中免费停留探索清水岩庙



Awana SkyWay Operating Hours:

Sunday - Wednesday: 7am - 11pm

Thursday - Saturday & Eve of Public Holidays: 7am - 1am

Chin Swee Station Operating Hours:

Daily 8am – 7pm

云天缆车运作时间:

星期一至三及星期日: 上午7时至晚上11时

星期四至六、公假及假前夕: 上午7时至午夜1时

清水岩站运作时间:

每日上午8时至下午7时 **One-way RM10 | Return RM18**

Awana Skyway - Visit



Chin Swee Temple

Genting Nature Adventures



Genting Highlands Premium Outlets



Genting Highlands Premium Outlets® is Southeast Asia's second Premium Outlet Center and the world's first hilltop Premium Outlet Center. Find impressive savings from the selection of more than 150 stores.



GENTING HIGHLANDS PREMIUM OUTLETS®
A GENTING SIMON CENTER



Golfer Paradise

Tee Off At Three

Rejuvenation above the clouds

Indulge in the elixir of rejuvenation at M Spa – where state-of-the-art technology meets traditional, plant-based body treatments to give you a bespoke holistic experience.

Whether it's a luxurious full-body treatment or a detoxifying foot scrub, let our highly-skilled therapists take care of your wellbeing while you unwind into a blissful and undisturbed state of mind.

M Spa also features newly-renovated fitness spaces, complete with the latest workout gears to help you achieve your dream body.

Location: Lobby Level, Genting Grand



行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

B G

Z O U K

EMPIRE @ Genting - By Z o u k

***Party & Dine
Fun Joy & Happening***

行程仅供参考, 最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规

The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply*

Food Factory



Breakfast buffet

Kick-start your day with breakfast delights. Choose from an array of Asian and Western breakfast delights served daily.

Tuck in buffet-style from a spread of freshly-made goodies, including bread, local buns, Danish pastries and cereals to dim sum, nasi lemak, noodles and congee.

Recommended

- Continental buffet spread

Location: Level 4, First World Plaza

6:30 am to 10:30 am daily

Dress Code: Casual

Price: RM42.00 nett per person (Adult)

RM21.00 nett per person (4-11 years old)

Present Your Room Key Card For Promo* Subjected.

Bar & Lounge Concept



Bar & Lounge Concept

The Lobby Lounge serves guests who enjoy fine spirits, good vintages, and interesting cocktails, along with great company.

A go-to spot for live sports viewing, as well as pipe-in music, the Lobby Lounge serves both the single guest, or groups, with an extensive beverage menu, interesting bar bites, and a stunning view.

Location: Lobby Level, Genting Grand

Operation Hours

Sunday to Thursday : 12nn to 12am

Friday, Saturday & Eve of Public Holidays : 12nn to 1am

Dress Code

Male: No singlets, shorts, or slippers

Female: Smart casual